



聖保羅男女中學校董會慈善信託基金

THE COUNCIL OF ST. PAUL'S CO-EDUCATIONAL COLLEGE CHARITABLE TRUST

「請支持我們 — 訂購屬於我們的運動衫」

“SUPPORT OUR SCHOOL — BUY OUR POLO SHIRTS”

您和您的家人可在步行籌款活動或其他校外活動時穿著此衫。

You and your family members can wear this at the Walkathon or any other school-related functions.



顏色：孔雀綠色、前襟繡上深綠色校徽

Colour: Peacock green colour with forest green embroidered SPCC logo on the front.

質地：全棉

Quality: 100% Cotton

價格：每件港幣220元

Price: HK\$220/pc

FREE GIFT 贈品

凡訂購運動衫一件，
可獲贈精美熊貓匙扣一個。
運動衫及贈品數量有限，
先到先得，送完即止。

A complimentary panda keychain will be given to each purchased polo shirt, on a first-come, first-served basis. Availability is limited.



學生 STUDENT

學生姓名 Student Name: _____

☐ 中學 Secondary School

☐ 小學 Primary School

班別 Class: _____ 學號 Student No. _____

校友 ALUMNI

校友姓名 Alumni Name: _____

☐ 先生 Mr 畢業年份 Year of Graduation: _____

☐ 女士 Ms

電郵 E-mail address: _____

聯絡電話 Contact No. _____

教職員 STAFF

教職員姓名 Staff Name: _____

☐ 中學 Secondary School

☐ 小學 Primary School

本人會 / 不會 * 訂購此運動衫。 I will / will not * order this polo shirt. (* 請刪除不適用者。 Please delete as appropriate)

呎碼 SIZE	領圍 NECK CIRCUMFERENCE	肩寬 SHOULDER WIDTH	數量 QUANTITY (pc)	款項 AMOUNT (HK\$)	總數(港幣) TOTAL AMOUNT (HK\$)
XXS	13.5"	13.75"			
XS	14"	14.5"			
S	14.5"	15.25"			
M	15.25"	17.25"			
L	16.5"	18.5"			
XL	17.25"	19.5"			
XXL	18"	20.5"			

合計 Total _____ 件 (pc) 港幣 HK\$ _____

運動衫的供應量有限，為表公允，將以先到先得形式處理訂購。

As supply is limited, polo shirts are sold on a first-come, first-served basis.

學生及教職員：請將填妥之表格及背頁的資料，連同支票（如適用）交回學校。所有運動衫將於校內派發。

Students and staff: please return the completed form and the information on the back page, and cheque(s) (if applicable) to the School. All polo shirts will be distributed through the School.

校友：請將填妥之表格及背頁的資料，電郵：developmentoffice@spcc.edu.hk或傳真：2523 0012。如以支票付款，請將表格連同支票寄回香港麥當勞道33號，聖保羅男女中學拓展事務部收。請清楚填寫電郵地址，以便聯絡及安排領取已訂購的運動衫。

Alumni: please email the completed form and the information on the back page to: developmentoffice@spcc.edu.hk or fax: 2523 0012. If payment is made by cheque, please mail the form and cheque(s) to St. Paul's Co-educational College, Development Office, 33 MacDonnell Road, Hong Kong. Please write your email address clearly for liaison on the collection of ordered polo shirts.

如有垂詢，請致電2523 0087與拓展事務部聯絡。

For enquiries, please contact Development Office at 2523 0087.

付款方法 Payment Method

☐ 支票 Cheque

支票編號 Cheque No.: _____ 銀行 Bank: _____

支票抬頭請寫 Please make cheque(s) payable to: SPCC Charitable Trust

請於支票背後寫上姓名、就讀學校及班別或畢業年份。

Please write the name, school and class or year of graduation at the back of the cheque.

☐ 聖保羅男女中學校董會 World 信用卡 The Council of SPCC World Credit Card

發卡銀行 Card Issuing Bank: 上海商業銀行 Shanghai Commercial Bank

合計港幣 Total HK\$ _____

信用卡資料 Details of Credit Card:

持卡人英文姓名 Cardholder's Name in English:



有效日期 Expiry Date _____

(信用卡有效日期最少為兩個月 Validity of the Card should be at least two months)

信用卡號碼 Credit Card No.

5	4	6	6	2	0	0	1								
---	---	---	---	---	---	---	---	--	--	--	--	--	--	--	--

持卡人簽署 Cardholder's Signature

(須與信用卡背面之簽署相同 Same as signature shown in the back of the Card)